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Transportudvalget har i brev af 12. august 2015 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Kaare Dybvad (S). 

Spørgsmål nr. 23: 

Vil ministeren – indtil det bliver muligt at sammenkoble IC4-togsæt – afhjælpe 

den store mangel på siddepladser i togene på Nordvestbanen, som er særlig 

problematisk i myldretiden? 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for DSB, der oplyser følgende: 

”DSB har prioriteret indsættelsen af koblede IC4-tog på Nordvestbanen for at 

imødegå de hidtidige kapacitetsproblemer. De første afgange med koblede IC4-

tog blev indsat på Nordvestbanen torsdag d. 20. august 2015. I takt med at flere 

og flere IC4-tog kan indsættes koblet, ventes kapacitetsproblemerne overvejen-

de at blive løst.” 

Jeg kan i øvrigt oplyse om, at DSB overholder de belægningsmålsætninger, som 

indgår i den kontrakt, som spørgerens parti indgik med DSB før valget. 

Med venlig hilsen 

Hans Chr. Schmidt 
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